
KOMITE OK ZKS

Dogovori veljajo za vse enako
Dnevni red seje komiteja OK ZKS ni bil

širok, bil pa je pomemben in prav zato je
zahteval veliko poglobljenost in dosle-
dnost pri njegovi izpeljavi. Glavna točka je
namreč bila - gospodarjenje v prvem pol-
letju. Pozornost ni bila usmerjena toliko v
ugotavljanje dejstev kot v ugotavljanje in
iskanje poti za premagovanje težav.

Seveda ne gre za to, da bi dejstva in
informacije enostavno preskočili, to ne, saj
so le ti osnova, kljub temu pa je bilo
težišče razprave na seji usmerjeno akcij-
sko. To pa pomeni, da so poiskali nekaj
poti, kako bi sedanji, dokaj neugodni go-
spodarski trenutek, pripeljali v dogovorje-
ne okvire. In kaj so, na kratko povedano,
dogovorjeni okviri? Nič drugega, kot bolj-
še gospodarjenje, uveljavljanje in izvaja-
nje načrtov, ki smo si jih zastavili, uresni-
čevanje dogovorov in sporazumov, ki smo
jih sami oblikovali.

Ko so člani komiteja razpravljali o naši
neugodni gospodarski polletni bilanci (po
izgubah je naša občina kar na drugem
mestu v Ljubljani), so se ustavili predvsem
na področju proizvodnje, na sektorju po-
rabe in na ekonomskih odnosih s tujino.

Nič kaj razveseljivo ni dejstvo, da smo
se še pred nekaj meseci trkali po prsih in se
hvalili, kako smo po številnih letih le uspeli
poslovno leto zaključiti brez izgub, sedaj
pa žalostno in nejevoljno ugotavljamo, ka-
ko slabo poslujemo. Prav nikamor se ni-
smo premaknili pri prestrukturiranju go-
spodarstva, o nujnosti katerega smo očitno
izgubljali toliko besed. Najbolj je zaskrb-
Ijujoč fizični obseg proizvodnje, ne more-
mo pa se hvaliti niti ne z izvozom, niti z
dohodkom, niti z amortizacijo. »Pohvali-
mo« se lahko le z izgubami.

Kaj storiti? S konkretnimi akcijami, tudi
občinskih organov, moramo to stanje
izboljšati. Ugotavljanje odgovornosti in
vzrokov za nastalo situacijo, je že ena med
njimi. Pa ne gre le za odgovornost v osnov-

Član Zveze komunistov lahko po-
stane, kdor je s svojo družbenopoli-
tično dejavnostjo dokazal, da spre-
jema program, statut in politiko
zveze komunistov, kdor je priprav-
Ijen, da se organizirano in odgovor-
no bojuje za njihovo dosledno ure-
sničevanje in kdor si je s svojo druž-
beno aktivnostjo, delovnimi in mo-
ralnopolitičnimi vrlinami pridobil
zaupanje okolja v katerem živi in
dela.

MARIJA ŠKOF, RENATA BA-
ČAR in ZVEZDA MAGISTER
vse te pogoje izpolnjujejo. Zato so
bile na zadnji seji komiteja OK
ZKS sprejete v Zvezo komunistov,
ker v njihovem delovnem okolju -
Centru za socialno delo — ni osnov-
ne organizacije ZK.

nih delovnih sredinah, ampak tudi v fede-
raciji in republiki. V občini pa se moramo
dokopati do programa hitrejšega razvoja,
k čimer moramo pristopiti operativno, si-
cer bomo lahko le sproti reševali proble-
me, ki pa bi dolgoročno še vedno ostali
nerešeni.

Brez doslednosti ni izhoda
Prav nič pa ne bomo uspeli narediti, da

bi stanje izboljšali, če se v program gospo-

darske stabilizacije ne bomo vključili prav
vsi, na vseh ravneh. Tistih, ki jim je stabili-
zacija še vedno nekaj imaginarnega, nekaj,
kar zadeva le druge, je žal veliko preveč.
Dokaz so tudi številne prekoračitve dogo-
vorjenih meril in meja v delitvi dohodka in
sredstev za osebne dohodke. Prav pri tem
slednjem, kot da je popustila politična od-
govornost v občini, zato, je poudaril komi-
te, je treba v okoljih, kjer so Dogovor o
razporejanju sredstev za OD neupraviče-
no kršili, ostro nastopiti, tako v kadrov-
skem smislu, kot v smislu družbenega var-
s t v a . •..-"•.;.. . . . . ' _ < • - ' • • ' • • „ . ; • •••'•,.

Veliko premalo pa bi bilo, če bi vztrajali
samo pri dosledni vrnitvi v dogovorjene
okvire pri delitvi OD, dosledni moramo
biti tudi pri skupni in splošni porabi, pri
izpolnjevanju izvoznih in uvoznih planskih
obveznosti, kreditnem in nasploh bančnem
poslovanju, pri zaposlovanju in še bi Iahko
naaštevali. Povsod, skratka, in to velja za
vse.

Če pa bo zares veljalo za vse, bomo
videli čez tri mesece in še bolj ob koncu
leta, ko ne bomo več govorili o sklepih in
stališčih, o nalogah, ki jih moramo izpolni-
ti v letu 1982, ampak o rezultatih, o dose-
ženem, o izpolnjenem, ko bomo govorili o
dejstvih. Upajmo, da bodo ta dejstva do-
bra, razveseljujoča, da bo med nami čim-
manj tistih, na katere bomo s prstom kaza-
Ii, ker niso zmogli ali hoteli izpolniti svojih
dolžnosti. Upajmo pa tudi, da ne bo ostalo
le pri kazanju s prstom ampak, da bomo
krivce tudi »nagradili« tako in toliko, ka-
kor bodo zaslužili.

N. L. Č.


